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JAARVERSLAG	2019	
	

STICHTING	
	

DUURSAMEN	ZOETERMEER	
	
	
Inleiding	
	
Op	11	mei	2018	zijn	de	statuten	van	de	Stichting	DuurSamen	Zoetermeer	in	aanwezigheid	van	het	
bestuur	van	de	stichting	door	de	notaris	ondertekend.	De	stichting	is	een	fusie	van	Stichting	Vrienden	
van	Jinotega	en	het	burgerinitiatief	DuurSamen	Zoetermeer.	De	stichting	staat	bij	de	Kamer	van	
Koophandel	ingeschreven	onder	het	nummer:	53070631.	

	
De	stichting	DuurSamen	Zoetermeer	heeft	ten	doel	het	creëren	van	bewustzijn	over	duurzaamheid,	
met	de	Duurzame	Ontwikkelingsdoelen	van	de	Verenigde	Naties	als	basis.	Om	dit	doel	te	kunnen	
realiseren	werkt	de	stichting	samen	met	derden	(zoals	overheden,	bedrijven,	maatschappelijke	
organisaties)	zowel	lokaal,	nationaal	en	internationaal.	Zij	zijn	partners	van	de	stichting.	

	
Het	creëren	van	bewustzijn	over	duurzaamheid	wil	de	stichting	vooralsnog	realiseren	door:	

• door	het	organiseren	van	brede	manifestaties;	
• de	inrichting	van	een	informatiepunt	bij	Stadhuis-Forum;	en	
• het	organiseren	van	specifieke	bijeenkomsten.	

	
	

Op	16	april	overleed	op	58-jarige	leeftijd	onverwachts	onze	
penningmeester	Hans	Haring.	Hij	overleed	aan	
complicaties	bij	een	routineoperatie.	
Hans	was	oud-wethouder	van	Zoetermeer	en	later	van	
Woerden.	Vlak	voor	zijn	overlijden	had	hij	besloten	met	
vervroegd	pensioen	te	gaan	en	zich	meer	in	te	gaan	zetten	
voor	de	stichting	door	zijn	deskundigheid	en	netwerk	aan	
te	wenden.	De	lezingen,	die	op	10	oktober,	de	dag	van	de	
Duurzaamheid,	door	DuurSamen	zullen	worden	
georganiseerd,	zullen	voortaan	zijn	naam	dragen:	de	Hans	
Haring-lezing.	
	

Tijdens	het	kalenderjaar	2019	vonden	een	aantal	mutaties	in	het	bestuur	plaats:	
Per	1	januari	trad	Gerard	van	Wijk	terug	als	bestuurslid	en	werd	adviseur	van	het	bestuur	
Per	1	januari	werd	Kees	van	der	Riet	penningmeester	
Gemma	Smid	neemt	penningmeesterschap	waar	tot	een	geschikte	kandidaat	is	gevonden	
In	december	trad	Hans	de	Boer	tot	het	bestuur	toe	
		
	
Jaarverslag	op	basis	van	activiteiten	2019		
	

1. Voorgenomen	activiteiten	in	2018	
Op	1	januari	2019	bedraagt	het	banksaldo	€	8.778.		
Een	bedrag	van	€	1.000	is	gereserveerd	voor	een	voorgenomen	activiteit	door	de	stichting	
Vrienden	van	Jinotega.		
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2. Manifestatie	

Op	30	november	2019	is	in	samenwerking	met	Forum	Zoetermeer	een	Duurzaamheidsmarkt	
gehouden	in	het	StadsForum.	Tussen	12	uur	en	17	uur	konden	
organisaties	hun	activiteiten	met	betrekking	tot	duurzaamheid	
presenteren.	Een	manifestatie	als	deze	vindt	plaats	waar	veel	
mensen	komen	(Stadshart),	kost	veel	minder	geld	en	inzet	van	
organisatoren.	Forum	en	DuurSamen	willen	daarom	deze	manifestatie	tweemaal	per	jaar	
gaan	organiseren.	Tevens	willen	ze	de	kwaliteit	ervan	verhogen	door	deze	te	combineren	
met	een	lezing/forum,	die	mogelijk	leiden	tot	vervolgbijeenkomsten	van	organisaties	
(Verbinden)	en	meer	bezoekers.	
	

3. Netwerkbijeenkomsten	
In	2019	zijn	een	tweetal	netwerkbijeenkomsten	gehouden	om	te	komen	tot	gezamenlijke	
activiteiten.		
De	eerste	vond	plaats	als	vervolg	op	de	bijeenkomst	in	december.	Vier	onderwerpen	stonden	
op	de	agenda:	gezamenlijke	agenda	Duurzaamheid	2019,	gezamenlijk	informatiepunt	in	
StadsForum,	periodieke	pagina	in	lokale	media	en	verbinden	van	websites.	Een	voorwaarde	
voor	publiceren	van	gezamenlijke	agenda	en	verbinden	van	websites	is	een	goed	
functionerende,	actuele	website	van	DuurSamen.	In	februari	is	een	offerte	voor	vernieuwing	
van	de	website	ondertekend	en	een	overleg	voor	uitvoering	daarvan	opgestart.		Een	
gezamenlijk	informatiepunt	en	een	periodieke	pagina	bleken	taaie	onderwerpen	om	
uitvoering	aan	te	geven.	
De	tweede	bijeenkomst	vond	plaats	in	juli	met	de	vraag	of	er	gezamenlijk	een	aanzet	moest	
worden	gegeven	voor	een	lokaal	klimaatbeleid	óf	invulling	van	de	motie	“Ontzorgen	
inwoners	bij	verduurzaming	woning”.	Gekozen	werd	voor	het	tweede	onderwerp.			
	

	
4. Themabijeenkomsten	

Op	19	februari	vond	in	samenwerking	met	RVOZ	en	
met	ondersteuning	van	MVOZ	de	themabijeenkomst	
“Geld	verdienen	met	duurzaamheid”	plaats.	Twee	
onderwerpen	kwamen	daarbij	aan	de	orde:	
“Duurzame	energie,	duurzaam	bouwen	en	circulaire	
economie	met	bijbehorende	prestatienormen	en	
subsidiekansen”	en	“Van	Werkloos	naar	
Werkzaam”.		
	
	

	
De	voordrachten	werden	verzorgd	door	Jeroen	de	
Koning	(Flynth)	en	Erik	Schalk	(Road	2	Work).	
DEZo	verzorgde	op	verzoek	nog	een	presentatie	
over	de	aanstaand	energietransitie.	Voor	deze	
bijeenkomst	was	veel	belangstelling.	
	
	
Op	woensdag	13	maart	vond	een	politiek	debat	plaats	in	het	kader	van	de	verkiezingen	voor	
de	Provinciale	Staten.	Dit	debat	werd	georganiseerd	door	DuurSamen	en	DEZo.	
Elf	politieke	partijen	gingen	met	elkaar	in	debat	over	het	thema	"Wat	is	de	ondersteunende	
rol	van	de	provincie	de	komende	vier	jaar	om	de	energietransitie	in	Zoetermeer	te	
bevorderen?"	Ook	Ria	Oosterop,	lijsttrekker	van	D66	en	oud-wethouder	van	Zoetermeer,	
nam	aan	het	debat	deel.	Het	debat	werd	geleid	door	Edo	Haan,	burgemeester	van	Maassluis	
en	oud-wethouder	van	Zoetermeer.	
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Op	23	september	kwamen	op	uitnodiging	van	DuurSamen	een	aantal	organisaties	voor	de	
eerste	keer	bij	elkaar	om	invulling	te	gaan	geven	aan	de	motie	“Ontzorgen	inwoners	bij	
verduurzaming	woning”.	Die	invulling	zou	dienen	plaats	te	vinden	aan	de	hand	van	een	
ketenaanpak,	op	het	in	kaart	brengen	van	de	sterke	en	zwakke	plekken	in	die	keten.	Tot	die	
keten	behoren	de	algemene	bewustwording,	de	specifieke	advisering	over	isolatie	en	
mogelijkheden	in	het	kader	van	de	energietransitie,	de	ondersteuning	bij	het	maken	van	een	
plan	van	aanpak,	het	in	kaart	brengen	van	vraag	en	aanbod,	van	zowel	primaire	als	
ondersteunende	organisaties,	etc.	Het	gaat	daarbij	niet	alleen	om	de	bewoners,	maar	ook	om	
de	leveranciers	en	uitvoerders.	Tot	de	genodigden	behoorden	de	opstellers	van	de	motie,	
gemeenteambtenaren,	DEZo,	MilieuAdvies,	Reimarkt,	marketingdeskundigen,	Forum,	Piëzo	
en	Maatschappelijk	Verantwoord	Ondernemen	Zoetermeer.	
Gedurende	de	verschillende	bijeenkomsten	bleek	dat	een	lastige	klus	te	zijn.	Niet	alleen	
inhoudelijk,	maar	ook	de	bereidheid	om	samen	te	werken	en	wijzigende	omstandigheden.	
Hoe	en	waar	richt	je	een	fysiek	en	digitaal	informatiepunt	in?	Hoe	krijgt	de	samenwerking	
vorm	en	inhoud?	De	gemeente	bleek	zelf	een	ambtelijke	commissie	te	hebben,	die	zich	richt	
ook	op	de	energietransitie	richt.	Er	werd	een	‘Actualisatie	Programma	Duurzaam	en	Groen’	
voorbereid,	waardoor	de	verhoudingen	enigszins	wijzigden.	En	Reimarkt,	die	invulling	gaf	
aan	het	Energieloket,	stopte	eind	2019	met	zijn	activiteiten	in	de	Dorpsstraat,	waardoor	de	
gemeente	een	nieuwe	aanbesteding	ging	voorbereiden.		
De	notitie	is	dan	ook	nog	niet	af.	Het	streven	is	erop	gericht	de	notitie,	gedragen	door	de	
oorspronkelijke	genodigden,	in	het	derde	kwartaal	van	2020	aan	de	gemeenteraad	aan	te	
bieden.	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
Op	10	oktober,	de	dag	van	de	Duurzaamheid,	heeft	de	stichting	de	Hans-Haring-lezing	
georganiseerd	over	het	onderwerp	“Hoe	dient	een	Zoetermeers	klimaatplan	vormgegeven	te	
worden?”	Aan	de	hand	van	een	paneldiscussie	onder	leiding	van	Ward	Meijroos	gaven	5	
personen	uit	de	lokale	overheid,	bedrijfsleven	en	maatschappelijke	organisaties	hun	visie	op	
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een	succesvolle,	gemeenschappelijke	aanpak.	Dat	waren	Margot	Kraneveldt	(PvdA),	
Alexandra	Blaauw	(Reimarkt),	de	heer	Remmerswaal	(Van	Dorp	Installatietecniek),	Rens	
Schipper	(DEZo)	en	Robin	Paalvast	(wethouder).	

	
5. Inrichting	informatiepunt	

In	2019	konden	nog	geen	definitieve	afspraken	worden	gemaakt	over	de	inrichting	van	een	
informatiepunt	voor	DuurSamen	in	het	Forum.	
	

6. Bedrijfsvoering	
Veel	tijd	en	energie	is	in	2019	gestoken	in	het	opzetten	en	inrichten	van	een	website	en	een	
digitaal	secretariaat.	Met	de	website	www.duursamenzoetermeer.nl	beoogt	de	stichting	op	
digitale	wijze	de	verbinding	tussen	organisaties	te	kunnen	leggen	om	de	bewustwording	ten	
aanzien	van	duurzaamheid	in	Zoetermeer	te	vergroten.	
	

7. Inkomsten	
Stichting	DuurSamen	heeft	van	de	gemeente	een	subsidie	van	€	10.000	ontvangen	voor	de	
periode	1	september	2019	tot	1	september	2020	om	de	doelstelling	verder	invulling	te	
kunnen	geven.	
Het	saldo	op	de	bankrekening	bedroeg	op	31	december	2019	€	13.340,84.	
De	stichting	heeft	alleen	een	betaalrekening;	geen	spaarrekening	of	vermogen.	

	

	

 
Uitgaven Inkomsten

1 Banksaldo 8.777,81€    
(per 1 januari 2019)

2 Manifestaties 605,00€       
(materialen en vergunnngen)

3 Netwerkbijeenkomsten 1.327,65€    
(locatie, catering, representatie)

4 Themabijeenkomsten 993,24€       
(locatie, catering, representatie)

5 Inrichting Informatiepunt -€             
(materialen)

6 Bedrijfsvoering 2.511,08€    
(website, officepakket, bank)

7 Vergoeding bestuursleden -€             

8 Kostenvergoeding bestuursleden -€             

9 Inkomsten
(subsidie gemeente 2020) 10.000,00€  

10 Banksaldo
(per 31 december 2019) 13.340,84€  

18.777,81€  18.777,81€  

JAARREKENING DUURSAMEN 2019


